
From:                                 Griffie (Gemeente Alphen aan den Rijn) 
Sent:                                  Mon, 23 Sep 2024 08:21:34 +0000 
To:                                      Informatiebeheer 
Cc:                                      Bestuur en Concern - Collegevergaderingen; Burgemeester en Wethouders; 
Bestuur en Concern - Adviseurs 
Subject:                             FW: Vragen Artikel 40 GL over overlast Wielingen 
 

Goedemorgen, 
  
Graag deze artikel 40 graag inboeken voor de vak afdeling.  
Alvast bedankt.   
  
Met vriendelijke groet, 
 
Jolanda Borsje 

 
 
B: Stadhuisplein 1 
P: Postbus 13, 2400 AA Alphen aan den Rijn 
T: - | M: 0+31643651876 
E: jborsje@alphenaandenrijn.nl 
I: https://www.alphenaandenrijn.nl   
Van: Gé Kapteijn | GroenLinks <gkapteijn@raad.alphenaandenrijn.nl>  
Verzonden: zondag 22 september 2024 20:33 
Aan: Griffie (Gemeente Alphen aan den Rijn) <Griffie@AlphenaandenRijn.nl> 
CC: Huls, José (Raad) <jhuls@raad.alphenaandenrijn.nl> 
Onderwerp: Vragen Artikel 40 over overlast Wielingen  
  

Beste griffie,   

  

Naar aanleiding van diverse klachten van omwonenden over de sloopactiviteiten bij het Ashram College 
heeft GroenLinks onderstaande vragen in het kader van Artikel 40.   

  

Willen jullie deze vragen ter beantwoording doorsturen naar de verantwoordelijk wethouder binnen het 
college?  

https://www.alphenaandenrijn.nl/


  

Dank!  

  

Inleiding  

Bij de Wielingen is het oude Ashram gebouw gesloopt. De omwonenden hebben één informatie avond 
mogen bijwonen waarin zij informatie over dit traject hebben ontvangen. Vervolgens is een sloopbedrijf 
begonnen met de ontmanteling van het gebouw. De omwonenden hebben hier erg veel overlast van 
gehad. Er werd 6 dagen per week van 7 uur 's ochtends tot 7 uur 's avonds gewerkt. Het slopen en met 
name het op dezelfde locatie vergruizen van het puin veroorzaakte heel veel geluidsoverlast. Daarnaast 
hebben de omwonenden erg veel last gehad van stof. Over deze klachten is diverse keren contact 
gezocht met de gemeente. Zij werden verwezen naar de omgevingsdienst die een aantal keer op locatie 
is komen controleren. Hierbij werd meerdere keren geconstateerd dat er te weinig gesproeid werd, 
waardoor er overlast van stof was. Vervolgens werd er dan wat meer gesproeid. Over het geluid is 
aangegeven dat het weliswaar zelfs binnenshuis sterk hoorbaar was, maar dat het toch binnen de 
toegestane normen bleef.  

   

Vragen  

Naar aanleiding van bovenstaande heeft GroenLinks de volgende vragen:  

1. Waarom is er niet regelmatiger gecommuniceerd met de bewoners?  
2. Waarom is er toegestaan dat er 6 dagen per week gesloopt is, hierdoor kun je als bewoner toch 

onmogelijk afstand nemen van de overlast?  
3. De vergruizer stond bijna tegen de achtertuinen van de bewoners geplaatst. Waarom is er 

toegestaan om het puin op diezelfde locatie te vergruizen en waarom stond deze machine dan 
niet zo ver mogelijk af van de bewoners, immers, dan is er minder overlast?  

4. Er is meerdere keren geconstateerd dat er te veel stof geproduceerd werd, waarom is daar niet 
beter op toegezien?  

5. Met de sloop zijn de bewoners nog niet uit de problemen. Zij zijn nu al verontrust over mogelijke 
nieuwbouwactiviteiten, maar hebben nog geen idee wat er gaat komen en wat dit aan overlast 
met zich meebrengt. Hoe gaat het college de bewoners betrekken bij de planvorming, hoe wordt 
er een regelmatige vorm van communicatie gerealiseerd en hoe zorgt het college er dit keer wel 
voor dat de bewoners er zo min mogelijk last van krijgen?  

  
  
Groet en prettige dag,  
   
Gé Kapteijn 
Raadslid  
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